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ACTA DE LA SESSIÓ ORDINARIA DEL PLE DEL CONSELL DEL  DISTRICTE 7 DE 
L’AJUNTAMENT DE SABADELL 
 
 
Identificació de la sessió 
 
Núm. de la sessió: 02/2015  
Caràcter: ordinari 
Data: 14 de desembre de 2015 
Horari: de 18.35 a 20 h 
Lloc: Centre Cívic de Torre-romeu 
 
 
Assistents 
 
Cristian Sánchez García, president  
Francisco Rosa Antolinos, vocal de Unitat pel Canvi 
Manuel Roldan Martínez, vocal de Guanyem Sabadell 
Sergio Rodriguez Muñoz, vocal de Ciutadans 
Manuel Moya Moya, vocal de l’AV de Torre-romeu 
Pepita Alarcón Espinola, vocal de l’AV de Poblenou 
Ángela García Camacho, vocal de les entitats de gent gran 
Antonio José Moya Pérez, vocal de les entitats culturals 
Juan Sabat Reyes, vocal de les entitats culturals 
Xavier Gómez Vidal, vocal de les entitats juvenils 
Deborah Serrano del Jesús, representant de Crida per Sabadell (5%) 
Andreu Barea Sabaté, secretari delegat 
 
Altres assistents: 
 
Miriam Ferràndiz Saus, regidora de Drets Civils 
Glòria Rubio Casas, regidora de Participació i Atenció Ciutadana 
Eva Vives Abellà, tècnica de territori del Districte  
Públic assistent 

 
 

Absents 
 
Ana Ortega Carrillo, vocal de les entitats esportives 
Ahmed El Ghailny Gailn, vocal del grup altres entitats ciutadanes 
Maria Teresa Santiago Quero, vocal de les entitats de gent gran 
Emilia Fernández Romero, vocal de les entitats culturals 
Houcine Karzazi El Hach, vocal de les entitats culturals 
Jordi Nogués Carbonell, vocal dels centres d’atenció primària 
Antonio Carlos Jiménez Córdoba, representant del PP (5%) 
 
Excusen l’absència: 
 
Josep Ayuso Raya, regidor de la llista més votada de la ciutat 
Jose Espinola Muñoz, vocal de les entitats de comerciants 
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Ordre del dia 
 
1. Aprovació de l’acta de constitució. 
2. Situació dels refugiats i accions de suport des de Sabadell. 
3. Programa de Garantia Juvenil. 
4. Comunicacions. 
5. Torn obert de paraules. 
 
Atès que hi ha el quòrum de constitució que estableix l’article 12 del Reglament municipal dels 
consells de districte de 30 d’abril de 1997, el president, el Sr. Cristian Sánchez, declara oberta la 
sessió. 
 
 
Desenvolupament de la sessió 
 
1. Aprovació de l’acta de constitució   
 

Obre la sessió el Sr. Cristian Sánchez, president del Consell, i dóna la benvinguda als 
assistents. Demana si algú ha de fer esmena a l’acta anterior. Atès que no hi ha cap 
esmena, l’acta de la sessió de constitució del dia 18 de novembre de 2015 queda aprovada 
per unanimitat.  
 

 
2. Situació dels refugiats i accions de suport des de Sabadell  
 

Seguidament presenta i dóna la paraula a la ponent, la Sra Miriam Ferràndiz Saus, 
regidora de Drets Civils. Ens fa la presentació dels punts 2 i 3 de l’ordre del dia amb el 
suport d’una presentació Power Point. 
 
S’obre un torn de preguntes.  
 
El Sr. Manuel Moya Moya, vocal de l’AV de Torre-romeu exposa que el que seria important  
poder atacar el problema des de l’arrel, a més de ser generós, que evidentment li sembla 
molt bé, haurien d’exigir els nostres dirigents que s’involucressin per tal de finalitzar les 
guerres. 
 
El Sr. Xavier Gómez Vidal, vocal de les entitats juvenils, pensa que seria interessant 
treballar aquest tema conjuntament amb les escoles i en altres àmbits, des de una 
perspectiva didàctica. 
 
La Sra Miriam Ferràndiz Saus, regidora de Drets Civils fa saber que s’està treballant a 
través dels instituts. 
 
 

3. Programa de Garantia Juvenil 
 
La Sra Miriam Ferràndiz Saus amb el suport d’una presentació Power Point explica que el 
Programa de Garantia Juvenil. 
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4. Comunicacions 
 

La Sra. Glòria Rubio comenta que s’està obrin un procés de debat de com haurien de ser 
els consells de districte. Fa saber que a partir d’ara conjuntament amb l’ordre del dia 
s’enviarà la documentació explicativa d’aquests. 
 
Acorden,  tant el president com la Sra. Glòria Rubio,  consensuar entre tots l’orde del dia. 
Per tant, s’envirà a tots els vocals una proposta d’aquesta per que puguin incloure tots 
aquells punts que siguin del seu interès. 
 
La Sra. Glòria Rubio informa que l’Ajuntament de Sabadell ha post en marxa una auditoria 
ciutadana i invita a tothom a participar. 
 
 

5. Torn obert de paraules 
 

El Manuel Moya Moya, vocal de l’AV de Torre-romeu comenta que fa uns quants dies va 
presentar un escrit amb diferents reivindicacions del barrri i a data d’avui no ha tingut cap 
resposta.  
 
També vol agrair l’actuació de la millora dels parterres al c.Sau. 
 
 

Finalitzades les intervencions, el president desitja bones festes a tothom i aixeca la sessió, de la 
qual, com a vicesecretari, estenc aquesta acta. 
  
El vicesecretari Vist i plau 
 El president 
 
 


